
Referat bestyrelsesmøde Frederiksbjerg Dagtilbud 
 

Sted: Frederiksbjerg skole, lokale Store Klaus 

 Indgang fra hovedindgang  

Dato: 4.februar 2025 

Klokkeslæt: 17.15-19.15 

Mødeleder: Cecilie Herfurth 

Deltagere: Pia Rasmussen, Inger Barslund, Charlotte Møller Nygaard, Cecilie Herfurth,  

  Line Pedersen, Camilla Søndergaard, Anne Sloth Birch 

Afbud: Maria Lenschow Andersen, Louise Stein Brock, Camilla Sand Kjær, Sebastian Fuhlendorff 

Christensen, Julie K.S. Vestergaard, Kathrine Tannebæk Pedersen 

 

Punkter på dagsorden 
Tidsramme Punkt Referat 

17.15-17.20 

Nyt fra dagtilbuddet – opfølgning på Ingers 
Nyhedsbrev 

 
Formål: 
Spørgsmål/kommentarer til nyhedsbrev udsendt  
umiddelbart op til mødet. 
 
Baggrund: 
Bestyrelsen har besluttet at sikre tid på møderne til 
punkter der er båret af dialog frem for orientering. Derfor 
sendes et nyhedsbrev med orientering umiddelbart op til 
mødet. 
Forberedelse:  
Læs Ingers nyhedsbrev  
 

 

Der bliver talt om tilsyn, 
selvom der stadig er en lille 
bekymring fra husene, så er 
der stadig mere tryghed.  
Vi er alle spændte. 

17.20-17.45 

Pause 

indlagt 

Regnskab 2024 og Budget 2025 
 
Formål: 
Bestyrelsen følger dagtilbuddets økonomi. Bestyrelsen 
godkender regnskab og deltager i prioritering af budget 
med det formål at deltage i prioritering af budget for 
dagtilbuddet. 
Baggrund: 

Inger gennemgår 
regnskabet for 2024, som er 
i balance og gennemgår 
budgettet for 2025.  
Vi har med det positive 
resultat for 2024 afviklet 
den resterende gæld og har 
ført 800.000 kr med ind i 
2025. De penge fordeles i 
afdelingerne, eks. som 



Inger forventer at regnskabsresultat for 2024 foreligger og 
håber at budgetfordeling 2025 er på plads, så bestyrelsen 
kan orienteres og godkende regnskab. 

Forberedelse:  
Ingen 

 

hjælp til at nye stillinger skal 
besættes som 
fuldtidsstillinger. Der 
afsættes midler til 
fællesprioritering som 
aftalt. 
Bestyrelsen godkender 
regnskab for 2024 og 
godkender budgettet for 
2025.  

17.45-18.00 

Opsamling punkt om hygiejne 
Formål: 
Cecilies notat fra sidste møde ses igennem – der mangler 
noter fra to afdelinger. 
Kan dokumentet sendes retur til forældreråd som 
opsamling og kvittering for deres drøftelse? 

Cecilie laver en opsamling, 
som kan tages med ud i 
afdelingerne.  

18.10-18.50 

Opfølgning princip for inddragelse af 
lokalsamfund og valg af  princip der kan være et 
punkt for den kommende bestyrelse 

Formål: 
Bestyrelsen skal drøfte de tilbagemeldinger der er 
kommet fra forældrerådene om Princip for inddragelse af 
lokalsamfundet. Evt justeringer aftales samt beslutning om 
hvordan princip for inddragelse af lokalsamfund skal deles 
med hele forældregruppen. 
 
Baggrund: 
Bestyrelsen har udarbejdet princip med det ønske at det 
anvendes i praksis og at det opleves som god og værdifuld 
inspiration til forældre og medarbejdere i dagtilbuddet. 
Forberedelse:  
Forældrene har data med fra afdelingerne i form af 
dialoger fra rådsmøderne. 
 

Principper for det åbne 
dagtilbud, herunder 
hvordan dagtilbuddet 
samarbejder med 
lokalsamfundet, sendes ud 
til alle afdelinger. 
 
Det besluttes at der i næste 
bestyrelsesperiode ses på 
principper for overgange 
mellem dagtilbud og hjem, 
og dagtilbud og skole  
og derefter  
principper for 
dagtilbuddets 
arbejde 
 

18.50-19.05 

Pladsudnyttelse/Småbørnsprognose 

Kort opsamling på seneste prognose for området. 

 

Der blev talt en del om den 
nuværende mangel på 
børnehavepladser på 
Frederiksbjerg, men 
prognosen ser generelt 
fornuftig ud når man kigger 
på længere sigt. Prognoser 
er ikke altid retvisende. Vi 
forventer ikke at 
pladssituationen er i 
balance i de kommende 
måneder. 
Systemet var offline, men 
bestyrelsen ser på 



pladsprognose igen på 
næste møde. 
 
 

19.05-19.15 
Tak for i aften og plan for næste bestyrelsesmøde 

 

 

 

 

 

 


